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Hallo 10 2e

Excuses dat ik niet eerder heb gereageerd

Je hebt gevraagd om een ad vies voor deelname aan de stuurgroep privatisering Intravacc Grosso modo zijn volgens mij twee

benaderingen mogelijk
1 Intravacc houdt zich bezig met vaccinontwikkeling vaccinontwikkeling is een beleidsdossier dat onder^^SjPG valt dus

het is logisch om deel te nemen

2 Het gaat om de verkoop van een organisatieonderdeel van VWS ^MaPG gaat niet over verkoopprijzen juridische
voorwaarden etc dus hou het bij een adviserende rol

10 2e

De afgelopen jaren hebben we wat meer benadering 2 gekozen We waren het eens met de verkoop hoe het dan precies
verkocht wordt konden we overlaten aar En dat is moeilijk genoeg zonder dat we met een brede groep overleggen10 2e

Met name het laatste jaar is er echter wel een kanteiing in de beeldvorming is het nou wel verstandig om als overheid zoveel

aan de rnarkt over te laten als het gaat om vaccinontwikkeling De verkoop van Intravacc is daarmee in de beeldvorming ook

een principieler punt geworden over de betrokkenheid van de overheid bij de ontwikkeling van vaccins Het is de vraag of dat

helemaal terecht is met alleen Intravacc kunnen we in Nederland geen vaccins maken maar ook de bewindslieden zijn
gevoelig voor dit sentiment En de ervaringen met covid 19 maken de urgentie daarvan nog wat groter

Om die reden kan ik me voorstellen dat het goed is dat je deelneemt aan de stuurgroep privatisering Intravacc Binnen de

stuurgroep zou ik jouw rol wel beperken tot de beleidsmatige vraagstukken over de rol van de overheid

de rol die Intravacc en andere partijen daarin spelen Misschien is het ook goed om dat te bevestigen bij
je niet de wens hebt om de verkoop zelf naar je toe te trekken dat zou ik je in ieder geval afraden

^ontwikkeling en

dan weet ze dat10X29

Kun je hiermee uit de voeten
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Onderwerp FWi^^^in stuurgroep Privatisering Intravacc

^^ un je mij hierop adviseren Dank je wel
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Vind je het handig om ook in de stuurgroep verkoop Intravacc te zitten We komen niet vaak bij elkaar maar ik kan me

voorstelien dat we elkaar iets vaker opzoeken nu minister v Ark heeft aangegeven duideiijkheid te willen over dit dossier Loopt
al jaren Politiek moet aangeven wat ze willen De verschillende scenario s worden nu uitgewerkt Notitie moet volgende week

klaar zijn

Hartelijke groet
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